
Protokoll nr 10, styrelsemöte 2017-12-18, Paragraf 98 - 107. 
 
Närvarande (* ej närvarande)  
Ove Johansson ordf.    Kenneth Wisén    
Stig Andersson *  Mats Gustafsson    
Lennart Henriksson   Romano Percat suppleant    
Heimo Käki   Bertil Svensson suppleant  
Kurt Larsson 
  
§   98 Mötets öppnande  
           Ordf. Ove Johansson hälsade de närvarande välkomna och förklarade    
           mötet öppnat  
 
§   99 Godkännande av dagordning.  
           Dagordningen godkändes och lades till handlingarna.  
 
§ 100 Val av protokolljusterare  
           Att justera protokollet valdes Kurt Larsson  
 
§ 101 Föregående mötesprotokoll  
           Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.  
 
§ 102 Inkomna och utgående skrivelser  
           Ett avtalsförslag om nyttjanderätt har inkommit. (bilaga 1). 
           Beslutade avvakta kommunens beslut. 
 
  
§ 103 Rapporter  
           a) Ekonomi 
            Fortsatt god ☺ 
 
           b) Medlemmar  
           Är för närvarande 579 styck.   
 
           c) Hallunderhåll 
           Det finns problem med kondens i ytterväggen där man satt upp nya  
           plattor. FK har detta under uppsikt och vidtager åtgärder om det behövs. 
           Man har även koll på temperaturen i hallen vilket upplevs som problem  
           ibland. 
 



           d) Banunderhåll 
           Kurt Larsson håller på att prova ut dämpare för att minska buller i hallen 
           när kloten slår in i trallen eller syllarna. Man kommer även att göra viss 
           justering av utebanorna 13–20. 
            
           e) Seriespel  
           Fungerar bra.  
 
            f) Tävlingar  
            Det var för dagen 50 anmälda till mellandagssingelspelet. 
 
            g) Lotteri  
            Fungerar bra.  
 
            h) Uthyrning  
            Lugnt för närvarande  
 
 
            i) Sponsring  
            Inget nytt 
 
 
            j) Servering  
            Hallvärdsschemat för nästa år ligger klart (bilaga 2) 
            Personalen från Bräcke Diakoni tackade för julgåvan.  
 
 
            k) Samrådsgruppen  
            Inget        
 
      
            l) Övriga rapporter  
            Nya sittdynor är införskaffades och sponsras av Falkenbergs Energi AB.  
            Dynorna skall tryckas med Falkenbergs Bouleallians samt Falkenbergs  
            Energis logga. 
            Styrelsen riktar ett tack till företaget för denna gåva. 
 
  
 
 



§ 104 2018 års verksamhet. 
           Det kommer att vara en omfattande tävlingsverksamhet under 2018   
           utöver vårt seriespel. (bilaga 3) 
           De tre stora tävlingarna, där försäljningen är mer omfattande än normalt, 
           beslutade styrelsen ge ett marknadsföringsbidrag på 5 000 kronor per 
           tävlingsdag. Gäller följande tävlingar – Sommarfyrlingen den 25–27 maj, 
           Veteranfyrlingen den 18–19 augusti och SPF Seniorernas förbunds- 
           mästerskap den 25–26 augusti. 
 
 
§ 105 Övriga frågor  
          Problemet att det inte är full täckning för mobiler i hallen skall 
          undersökas vad som behöver göras.  
 
                
§ 106 Nästa möte  
           Måndagen den 15 januari kl. 09:00 samt 
           måndagen den 12 februari kl. 09:00 
 
§ 107 Avslutning  
           Ordföranden Ove Johansson tackade de närvarande och förklarade  
           mötet avslutat.  
 
 
 
Vid protokollet                          Justeras  
 
 
 
Heimo Käki         Ove Johansson                         Kurt Larsson 

       Ordförande 
 


